
 

П Р О Т О К О Л   № 1 

от заседание на Областната комисия по транспорт 

 

 

Днес, 04 септември 2022 г. от 13:00 часа в зала 101 на Областна администрация Ловеч се 

проведе заседание на комисията по чл. 11, ал. 1 от Наредба № 2/15.03.2002 г. на МТС. 

Заседанието беше ръководено от г-н Росен Веселинов – зам. областен управител на 

Област Ловеч и председател на комисията. 

Г-н Веселинов откри заседанието, след което представи на комисията следния проект на 

дневен ред.  

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Разглеждане на предложение от Община Тетевен за закриване на маршрутни 

разписания №№ 5101 и 5102 по автобусна линия Тетевен – Ловеч от квотата на Община 

Тетевен от Областната транспортна схема; 

2. Разглеждане на предложение от Община Троян за актуализиране на маршрутни 

разписания №№ 11101 и 11102 по автобусна линия София – Врабево от квотата на 

Община Троян по Републиканската транспортна схема; 

3. Обсъждане на възможности за откриване на нова автобусна линия или 

възстановяване на закрита такива, съгласно получен сигнал относно прекъсната 

транспортна връзка от жителите на село Бежаново към град Плевен. 

4. Организиране на съвместни проверки на служители на Областна администрация 

Ловеч, Община Ловеч и РДАА Плевен във връзка със сигнали на граждани за неспазване 

на маршрутни разписания по автобусни линии от общинската транспортна схема на 

Община Ловеч. 

5. Други. 

 

На заседанието взеха участие представители на ОД на МВР Ловеч, сектор „Пътна 

полиция“; Регионална дирекция „Автомобилна администрация“ Плевен, общините: Ловеч, 

Тетевен, Троян и Угърчин. Представителите на община Априлци, Летница, Луковит и 

Ябланица не присъстваха. 

След като се установи, че има кворум, предложеният дневен ред беше подложен на 

гласуване и приет.  

 

По точка 1 от дневния ред: 

 

Разглеждане на предложение от Община Тетевен за закриване на маршрутни разписания 

№№ 5101 и 5102 по автобусна линия Тетевен – Ловеч от квотата на Община Тетевен от 

Областната транспортна схема думата беше дадена на зам. кметът на община Тетевен, 

който аргументира предложението с мотива, че липсата на пътници по тези две 

маршрутни разписания е причината за исканото спиране. Превозвачът отказва да 

изпълнява маршрутните разписания по тази автобусна линия поради слабия пътнико – 

поток и след няколко проведени срещи и наложени санкции от страна на Община Тетевен 

към превозвача се е стигнало до извода, че линията е икономически неизгодна и това е 

довело до решението след направени справки да бъде поискано закриването на двете 

маршрутни разписания. Представителят на Община Тетевен категорично подчерта, че 

това няма да попречи на транспортната свързаност на град Тетевен и град Ловеч и 

населените места по маршрута Ловеч – Тетевен. 

 

След което беше представено искането беше предложено за гласуване и съответно 

беше прието с пълно мнозинство от членовете на Областната комисия по 

транспорт. 

 



По точка 2 от дневия ред: 

 

Разглеждане на предложение от Община Троян за актуализиране на маршрутни 

разписания №№ 11101 и 11102 по автобусна линия София – Врабево от квотата на 

Община Троян по Републиканската транспортна схема думата беше дадена на 

представителите на Община Троян в Областната комисия по транспорт. Г-н Ангелов 

изложи искането на Община Троян за актуализация на маршрутните разписания по 

автобусна линия Врабево –Ловеч – София с №№ 11101 и 11102 от квотата на Община 

Троян по Републиканската транспортна схема като посочи, че по-рано през годината са 

искали становище за съгласуване от Изпълнителна агенция „Автомобилна 

администрация“ на горецитираните маршрутни разписания тъй като договор № 327 от 

07.11.2019 г. изтича на 01.03.2022 г. и е стартирала процедура за възлагане на обществена 

поръчка. Но от Изпълнителна агенция „Автомобилна администрация“ са отказали 

съгласувани, тъй като липсва отстояние от един час между маршрутните разписания 

между община Ловеч и Троян и се появява конфликт между две автобусни линии в посока 

град София. Представителят на Община Троян отбеляза, че в тази връзка не е възможно да 

се предприеме и изчисляване на пътнико – потока по линията Врабево – Ловеч – София, 

съгласно предписание от Протокол от проверка на междуведомствена комисия, относно 

проверка на автобусна спирка в местността „Боаза“, извършена на 08.07.2022 г. При тези 

доводи представителите на Община Троян изложиха невъзможността за актуализацията 

на действащите маршрутни разписания по автобусна линия Врабево –Ловеч – София с 

№№ 11101 и 11102 от квотата на община Троян и заключиха, че е възможен вариантът за 

закриване на линията и на горецитираните  маршрутните разписания, в случай, че не 

получат подкрепа от Областната комисия по транспорт и съответно получат отрицателен 

отговор при последващо искане за съгласуване от страна на Изпълнител агенция 

„Автомобилна администрация“. 

Секретарят на комисията поиска думата и отбеляза, че тази линия е изключително важна 

за транспортната свързаност на град Ловеч с град София и че ще бъдат предприети мерки 

от страна на Областната комисия по транспорт и от страна на Областен управител на 

област Ловеч за преодоляване на конфликтните точки по отстоянието между различните 

линии, пътуващи в посока град София. Съща така изтъкна, че ще настоява Изпълнителна 

агенция „Автомобилна администрация“ да организира в спешен порядък заседание на 

своята комисия за разглеждане на предложение от общините по промяна и закриване на 

линии от РТС от квотата на област Ловеч, тъй като не са разглеждани предложение от 

няколко гадини. Секретаря се ангажира да изготви писмо до агенцията, в което да 

отбележи, кои линии са за закриване и кои за актуализация на базата на протоколи от 

заседания от последните години и с молба за разрешаване на казуса с едночасовите 

отстояние между общините Ловеч и Троян, с цел да се избегне липса на транспортна 

свързаност със столицата и стартирани процедури за възлагане на обществени поръчки по 

изтичащите договори на общините от област Ловеч. След което секретарят предложи да се 

гласува актуализацията на тези две маршрутни разписания като промяната се състои в 

премахване на автобусна спирка в района на местност „Боаза“. 

 

Членовете на комисията гласуваха: Осем членове „за“, двама „въздържа ли се“ и нула 

„против“. 

 

По точка 3 от дневния ред: Обсъждане на възможности за откриване на нова автобусна 

линия или възстановяване на закрита такива, съгласно получен сигнал относно прекъсната 

транспортна връзка от жителите на село Бежаново към град Плевен. 

По тази точка думата беше предоставена на секретаря на Областната комисия по 

транспорт да запознае комисията с горецитирания казус. Проблемът с транспортната 

свързаност в село Бежаново, община Луковит, област Ловеч и село Беглеж, община 

Плевен, област Плевен стартира преди ковид кризата, тъй като превозвачите от двете 

области се отказват да изпълняват превози до двете населени места, поради липсата на 

пътници и икономическа неизгодна. През месец август при Областен управител на област 



Плевен са постъпили запитвания и жалби за разрешаване на транспортната достъпност на 

тези две населени места. В тази връзка беше извършена работна среща между двете 

Областни администрации за разрешаване на проблема, след което беше проведена среща 

със зам. кмета на Община Луковит за запознаване със ситуацията. Предвид тези две срещи 

постъпиха писма от инициативен комитет на село Бежаново с искане за откриване на 

автобусна линия, която да свърза селото с град Ловеч и град Плевен. В тази връзка от 

община Луковит изпратиха предложения за възможни прикачвания по автобусна линия 

Тетевен – Плевен на спирки в град Луковит и село Бежаново. Според секретаря на 

Областната комисия и представителя на Община Тетевен тези предложения не са 

релевантни и в тази връзка секретарят предложи да се възстанови автобусната линия 

Луковит – Ловеч с маршрутно разписание 11101 от РТС от квотата на Община Луковит. 

Аргументите по това предложение са насочени в няколко посоки, като основната е че по 

този начин ще се удовлетворят исканията на жителите на населените места Бежаново и 

Беглеж, тъй като тази линия е преминавала и през двете села. Освен това ще се възстанови 

и транспортната свързаност на селата от Община Угърчин – Ъглен, Орляне, Катунец и 

Каленик. От Община Угърчин потвърдиха това ката също изразиха мнение, че е важно да 

се възстанови горецитираната автобусна линия, тъй като жителите на тези села през 

последната година изпращат множество жалби до община Угърчин и Областна 

администрация Ловеч за липса на транспортна връзка с град Ловеч и град Плевен. Третият 

аргумент по възстановяването на тази линия е че все още не е разглеждане на заседание на 

комисията по чл. 12, ал. 3 от Наредба № 2 от 15.03.2002 г. на МТС за условията и реда за 

утвърждаване на транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози на 

пътници с автобуси. След като комисията беше запозната с казуса, секретарят поиска да се 

гласува възможността за предложение до Община Луковит за възстановяване на 

автобусната линия Луковит – Ловеч с маршрутно разписание 11101 от РТС като за целта 

ще бъде изпратен протокол от заседанието до община Луковит и предложение с мотиви за 

възстановяване на линията. 

 

Предложено беше гласуване и прието с пълно мнозинство от членовете на 

Областната комисия по транспорт. 

 

По точка 4 Организиране на съвместни проверки на служители на Областна 

администрация Ловеч, Община Ловеч и РДАА Плевен във връзка със сигнали на граждани 

за неспазване на маршрутни разписания по автобусни линии от общинската транспортна 

схема на Община Ловеч. 

По тази точка Секретаря на комисията сподели, че през месец август са постъпили 

оплаквания от граждани, че по Общинската транспортна схема превозвачите по линиите 

Ловеч – Баховица – Ловеч и Ловеч – Смочан – Пресяка – Гостиня не изпълняват своите 

задължения по превозването на пътниците и също така пускат малки бусове, което налага 

някои от пътниците да пътуват правостоящи. Беше помолен представителят на Община 

Ловеч за извършване на съвместни проверки с участието на представители на областната 

администрация и регионална дирекция „Автомобилна администрация“ с водещата роля на 

Община Ловеч като страна по договора с превозвачите. 

Зам. кметът на Община Ловеч се съгласи с предложението и сподели, че Община Ловеч 

ще организира проверката и ще уведоми представителите на Областната администрация 

Ловеч и Регионална дирекция „Автомобилна администрация“ Плевен за детайлите по 

проверката в кратък срок. 

 

По точка 5 Други – не постъпиха допълнителни предложения, въпроси и коментари. 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито. Информация от днешното 

заседание и взетите решения ще бъдат публикувани на интернет страницата на Областна 

администрация Ловеч.  

 

 



 

Председател на Областната комисия                               Изготвил протокола: 

по транспорт:                                                                        Христо Тронаски 

Росен Веселинов                                                                    Ст. експерт в дирекция АКРРДС 

Зам. областен управител на  

Област Ловеч 

    

 


